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ment es passà a 1' aprovació del 
Crédit que ja hem esmentat gestio-
nat a través de la Comissió de la 
Generalitat de Catalunya de les 
Caixes d ' Estalvis, per un valor de 
22.946.947 pessetes amb la Caixa 
de Pensions, del quai durant el pri-
mer any només caidrà pagar els in-
teressos, sense cap amortització, del 
16' 5 per cent fins el 31 de desem-
bre del 1985. Aquest interés po-
dría variar un O'25 percent en més 
o en menys segons disposi la Liei 
d ' interessos de I ' Estât. 

Aquest crédit -pont s'ha gestio-
nat per tal de facilitar ais veins afec-
tats per les obres d ' arranjament 
dels carrers el pagament llur contri-
bució especial per les obres que 
ja s' han iniciat com ja hem esmen-
tat. Posât a votació fou aprovada 
per unanimitat. 

Arribat el tercer punt ja anun-
ciat més amunt, el Sr. Martínez, Ar-
quitecte municipal, féu una expo-
sició detallada deis aspectes téc-
nics d ' aquest projecte urbanístic 
del "Roca Tomba" que afecta uns 
40 propietaris, d ' acord amb el 
que disposa I ' article 131 de.la Liei 
del Sòl: "En el sistema de coopera-
ció de qüestió, els propietaris apor-
ten els terrenys de cessió obligatòria 
segons la Liei, i I ' Ajuntament fa 
les obres d ' urbanització a carree 
deis propietaris". També aquest 
apartat fou aprovat per unanimitat. 

Pe! que fa al quart punt sobre el 
Pía General, es proposa d ' encarre-
gar-lo ais Serveis Municipals, pro-
posta que fou aprovada per unani-
mitat deis regidors assistents. Final-
ment s' encetà el 5è punt sobre 
precs i preguntes , i donat que nin-
gú en féu ús, el Sr. Alcalde donà per 
acabat el Pie agraint la seva presén-
cia ais assistents. 

Un altre pie, aquest Extraor-
dinari, tingué Hoc el dijous dia 4 
d ' abril en el qual tingué la pressa 
de possessió del nou regidor Sr. 
Federico Ramos Martínez, de la 
candidatura d ' independents de 
La Torreta, el qual féu el seu jura-
ment del càrrec davant I ' alcalde 
Sr. Pujol. Seguidament és passà 
a r aprovació del Pía Municipal 
per I ' any 1985 de la Diputació de 
Barcelona que feia referéncia 
r avant-projecte técnic anomenat 
"Adequació de les voravies de la 
carretera C-1415 en el tram cor-
responent al ease urbà de la pobla-
eió que fou aprovat per unanimitat 
i que importa un valor total de 
14.508.494 pessetes; d ' aquesta 
qu^ntitat el 50 per cent s' obtin-

drà d ' una subvenció de la DipUr-
tació, un 10 per cent a càrrec 
de r Ajuntament, i el 40 per 
cent restant per contribucions es.-
peeials. L ' úl t im punt a debatre 
fou el Pia d ' Obres i Serveis de 
r any 1985 i del projecte tècnie 
del cementiri municipal per un 
import de 5.376.857 pessetes, de 
les quais un 10 per cent seran a 
càrrec de 1' Ajuntament, el 50 
per cent d ' una subvenció que es 
demanarà a la Generalitat, i el 40 
per cent restant d ' un crédit amb 
el Banc de Crédit Locai. 

La Generalitat subvencionará 
r obra d ' urbanització i amplia-
ció, i será a càrrec de l 'A juntament 
la construcció dels ninxois i d ' al-
tres obres d ' adequació. També 
aquest darrer tema del pie s' apro-
và per unanimitat dels regidors. 
presents, a manca de 1' assisténcia 
per malaltia del regidor Sr. Joa-
quim Esteban Martínez. 

Com es pot comprovar per tot 
el que hem esmentat d ' aquests 
dos darrers Plens, podem veure 
que el nostre pöble gaudirà, per f i , 
d ' unes millores que li eren força 
necessàries i tot fa preveure que 
un cop iniciada la tasca no quedi 
només en el que hem ressenyat, 
sinó que es segueixi per aquest 
cami i que ben aviat poguem dir 
que La Roca ha sofert un canvi 
molt positiu, tot i que no cal obli-
dar que la tasca a dur a terme no 
és pas gens fàcil donat la nula 
actuació en aquest aspecte dels 
darrers anys, masses al nostre en-
tendre, en que res o quasi res es 
va fer per mi llorar 1' aspecte urba-
nístic del pöble. Ens cal, dones, 
felicitar-nos per la tasca que el nos-
tre Ajuntament ha iniciat i esperar, 
com apuntaven abans, que to t no 
s' acabi aquí. Hi ha moites millores 
a fer, potser masses i que han de 
donar al nostre Consistori més 
feina de la que potser podran fer, 
però cal que no desfalleixin i que 
eomptin amb el suport de tots. 
A i x í ho esperem i confiem, ja que 
no es tant sols I ' Ajuntament qui 
s' ha de preocupar, som tots plegats 
eis qui hi hem de participar, cadas-
cu segons les seves possibilitats 
i ganes de fer un poblé com cal. 

El dijous dia 18 d ' abril tingué 
Noe un Pie Extraordinari a l 'Ordre 
del Dia del qual hi figuraven cine 
temes tots ells relacionats amb pro-
jeetes i plans d ' obres a realitzar en 
el nostre municipi, i d'altres que ja 
s' están iniciant. Un cop oberta la 

sessió pel Sr. Alcalde a les 21 h., es 
posà a votació I ' aprovació de I ' ac-
ta anterior que fou aprovada per 
12 vQts a favor i l 'abstenció del re-
gidor Sr. Esteban. 

El segon punt a traetar era I 'a-
provació d ' encàrrec del Pía Parcial 
Industrial de Valldeoriol, en pro-
posta de desenvolupament amb pri-
mera fase del Sub-sector Oest del 
sector P-12, limitât per la via inter-
polar del projecte de Granollers-Les 
Franqueses, que posada a votació 
fou aprovada per unanimitat del 
consistori. 

En tercer lloc es proposà d ' a-
provar la modifieació del projecte 
de cobriment de la Pista Poliespor-
tiva situada al carrer de I ' Església 
de La Roca, modifieació que pre-
veu del mi llorar el présentât pri-
merament. Posada a votació aquesta 
modifieació, fou aprovada per una-
nimitat del Consistori en pie. 

El quart punt a traetar es refe-
ria a raprovació inicial del projecte 
de delimitaeió d ' una unitat d ' ac-
tuació a la zona Est del sector ano-
menat "Sànt Jordi". Aquest sector 
denominat Sant Jordi es troba si-
tuât al Sud-Est del case urbà de 
La Roca i limita a 1' Oest amb la 
carretera de Dosrrius. Aquí el Sr. 
Secretar! aclarí que ealia publicar 
aquest projecte al B.O.P. a més de 
notificar-lo ais veins afectats. Posât 
a votació s' aprovà per unanimitat, 
ésa dir, 13 vots a favor. 

L ' úl t im tema a traetar feia re-
feréncia a r aprovació també 
d ' encarregar un projecte d ' execu-
eió per a la eonsolidació de l 'edif i -
ci anomenat "Can Tàpies", de La 
Torreta, proposta que posada a 
votació fou també aprovada per 
unanimitat. 

Finalitzat ja I ' Ordre del Dia 
previst, el Sr. Alcalde demaná ais 
senyors regidors d ' afegir dues mo-
cions més al ternari, ambdúesd'ur-
géncia per tal d ' accelerar la seva 
posta en marxa. La primera feia 
referéncia a les obres del Camp de 
Fútbol de La Torreta, ja que s' ha 
fet un crédit amb el Banc de Cré-
dit Local per acabar aqüestes obres, 
i r altra moció era sobre les obres 
que ja s' están fent al carrer de 
r Església. Ambdúes mocions foren 
acceptades i aprovades per unanimi-
tat. 

Finalitzà el Pie amb paraules 
d ' agraiment del Sr. Alcalde a tots 
els assistents. 

Juli 
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